
Rada Gminy Wilkowice
Radni-Sesja

Protokół nr XXXV/2021
z sesji w dniu 27 października 2021 r.

Obrady rozpoczęto 27 października 2021 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:51 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.

Obecni:

l. Adam Bysko
2. Dariusz Dobija
3. Mirosław Goliszewski

4. Dariusz Kanik

5. Krzysztof Krajewski
6. Robert Kudzia

7. Antoni Kufel
8. Marcin Kwiatek

9. Elżbieta Lenda

10. Alina Macher
11. Bożena Maślanka

12. Małgorzata Olma
13. Katarzyna Seneta
14. Marcin Stawinoga

15. Piotr Wałeczek

l. Otwarcie XXXV sesji Rady Gminy Wilkowice, stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Wilkowice Marcin Kwiatek otworzył XXXV sesję Rady Gminy Wilkowice.
Zrezygnował z odczytywania informacji o przetwarzaniu wizerunku na sesji z uwagi na fakt, że na sali
nie było mieszkańców.
Powitał serdecznie wszystkich przybyłych na sesję, tj.:

Wójta Gminy Wilkowice pana Janusza Zemanka,
Sekretarza Gminy panią Alicję Raszka - Micherdzińską,
Skarbnika Gminy panią Aleksandrę Kastelik,
zastępcę Skarbnika Panią Ewelinę Tobiasz,
radną rady powiatu: Janinę Janicę Piechota,
pana Arkadiusz Dyka - informatyka, który zapewnia sprawne działanie systemu oraz
transmisji,
panią Małgorzatę Lempart z Biura Obsługi Rady, która czuwa na protokołem z sesji,

- wszystkich radnych obecnych na sali i uczestniczących w sesji w sposób zdalny - lista
obecności radnych stanowi załącznik nr l do protokołu.

Przypomniał o informacji technicznej dla radnych, którzy korzystają ze zdalnego połączenia.

Następnie poprosił o potwierdzenie przez radnych quorum w programie e-sesja. Odczytał listę
obecności. Wywołana osoba wypowiadała słowa - "jestem obecny" - w celu potwierdzenia
połączenia.
Następnie na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum,
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pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.
Nieobecny radny R. Kudzia.

2. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
W celu sprostowania nieścisłości wyjaśnił, że w porządku obrad, który został przesłany radnym,
przygotowanym w programie WORD, przy uchwałach zastosowana została inna numeracja niż
w programie e-sesja (WORD narzucił w porządku obrad w punkcie dotyczącym uchwał kolejną literę
q, tymczasem w program e-sesja litera q przy numerowaniu kolejnych uchwał nie występuje.

3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad. Zmian do porządku obrad nie wniesiono.

4. Informacja Radnych Rady Powiatu o podjętych działaniach na rzecz Gminy Wilkowice.
Głos zabrała radna powiatowa J. J. Piechota. Przypomniała o swoim wcześniejszym zobowiązaniu, że
po wizycie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Bielskiego w Zarządzie Dróg Powiatowych przekaże
informację, co spowodowało opóźnienia w realizacji wyniesionego przejścia dla pieszych na
skrzyżowaniu ul. Wyzwolenia, Kościelnej i Strażackiej w Wilkowicach.
Otóż okazało się przetarg ogłoszony został dopiero w pierwszej dekadzie lipca 2021 r. więc nie ma się
co dziwić, że realizacja zadania tak się opóźniła. Z tego spotkania będzie sformułowany wniosek, apel
do komisji zajmującej się drogami, aby gospodarz miejsca, właściciel drogi (inwestor) jednak spotykali
się i pewne sprawy, związane z funkcjonowaniem lokalnych społeczności, uzgodnili wcześniej.
Dodała, że trudno oczekiwać, żeby starostwo powiatowe wiedziało, że w Wilkowicach jest odpust.
W zakres czasowy realizacji tego zadania wchodziło też rozpoczęcie roku szkolnego.
Potrzebne było tylko trochę wzajemnej informacji i szacunku zanim ten termin został określony.
Uwarunkowania w środowisku należy poznać, o co radna Piechota poprosiła.
Podziękowała Wójtowi za dołożenie starań i skupienie uwagi właśnie na tym problemie.

Radna Piechota odniosła się również do wykonanej nakładki asfaltowej w Wilkowicach Górnych na
odcinku od ul. Szkolnej do ul. Rydzów. Druga część tego zadania zostanie zrealizowane w przyszłym
roku. Zadanie wykonywane zostanie ze środków gminy Wilkowice i Starostwa Powiatowego.
Zauważyła, że nie są jeszcze "obrobione" studzienki. Jeden zjazd na posesję jest niedopracowany.
To musi zostać dobrze wyprofilowane, bo strumień wody wypłucze ten zjazd.
Po zgłoszeniu tych uwag otrzymała odpowiedź, że nie było jeszcze odbioru tego zadania.
Ponadto poinformowała, że nie maluje się na świeżej nawierzchni nowych linii wcześniej niż po
upływie sześciu tygodni. Jeżeli warunki pogodowe pozwolą zostanie to zrobione jeszcze w tym roku.
Jeżeli nie, to dopiero na wiosnę.

Radna Piechota poinformowała również, że Stowarzyszenie Razem dla Wilkowic przeprowadziło po
raz trzynasty dyktando. Było 49 uczestników z czego bardzo się cieszymy (15 więcej niż w roku
poprzednim), dodała radna Piechota
Przewodniczący Rady M. Kwiatek odniósł się do tematu finansowania nakładek asfaltowych.
Samorządy gminne pomimo tego, że dokładają do zadań, widzą wyciągniętą rękę ze strony starostwa
za co trzeba podziękować.
Gmina z własnych środków nie miałaby możliwości zrealizować zadania w tak krótkim czasie.
Za współpracę i obecność na sesji, dzielenie się informacją należy podziękować.

Wójt stwierdził, że jest to trzecie, ostatnie zadanie na drogach powiatowych za co podziękował.
Udało się wykonać zatoczkę autobusową, wyniesione skrzyżowanie i remont drogi w Huciskach.
Współpraca układa się bardzo dobrze. Podziękował radnym powiatowym za dotychczasową
współpracę.
Ul. Wyzwolenia na tym remontowanym odcinku, to była najbardziej połatana droga powiatowa na
naszym terenie. Odbiór jest jutro.
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Radny A. Kufel zabrał głos w sprawie ul. Szczyrkowskiej. Zaapelował o wyczyszczenie rowu wzdłuż
chodnika i ciągu pieszo - rowerowego na odcinku od Bystrej do granicy z Buczkowicami.
Radna powiatowa J. J. Piechota zapewniła, że wniosek przekaże w starostwie.

5. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym.
Wójt przedstawił sprawozdanie o pracy w okresie międzysesyjnym.

ZAMÓWIENIA PUBLICZNE:
Postępowania przetargowe

l) W dniu 29. 09. 2021 r. upłynął termin na składanie ofert w postępowaniu przetargowym na
zadanie pn. Zimowe utrzymanie dróg na terenie gminy Wilkowice poprzez ich odśnieżanie
i zwalczanie gołoledzi w sezonie 2021/2022. Zgodnie z informacją z poprzedniej sesji - nie
wpłynęły żadne oferty. W związku z powyższym gmina była uprawniona do zawarcia umowy
w trybie zamówienia z wolnej ręki. Umowę na jeden z trzech rejonów zawarto w dniu
25. 10.2021 r. na maksymalną kwotę wynagrodzenia w wysokości 138. 800, 00 zł - ostateczna
wysokość wynagrodzenia jest zależna od ilości godzin pracy.
Po zmodyfikowaniu zakresu przedmiotu zamówienia, gmina ogłosiła kolejny przetarg.

2) W dniu 08. 10.2021 r. ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na
zadanie pn. "Rozbudowa i przebudowa budynku Dom Strażaka w Bystrej wraz z przebudową
i utwardzeniem istniejącego placu biesiadnego przeznaczonego na imprezy plenerowe.
Otwarcie ofert nastąpiło 26. 10.2021 r. Wpłynęły 4 oferty. Najkorzystniejszą cenowo złożyła
firma Przedsiębiorstwo Robót Budowlanych "BESKID" nr VI sp. z o.o. na kwotę 3. 380. 040, 00
zł.

3) W dniu 22. 10.2021 r. ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na
zadanie pn. "Pełnienie funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego w trakcie realizacji zadania
Rozbudowa i przebudowa budynku Dom Strażaka w Bystrej wraz z przebudową
i utwardzeniem istniejącego placu biesiadnego przeznaczonego na imprezy plenerowe.
Otwarcie ofert planowane jest na 02. 11.2021 r.

Podpisane umowy - w dniu 27. 10.2021 r. podpisano umowę na zadanie pn. "Pełnienie funkcji
inspektora nadzoru inwestorskiego w trakcie realizacji zadania "Budowa budynku usługowego
przedszkola przy ul. Szczyrkowskiej w Mesznej wraz z niezbędną infrastrukturą towarzyszącą. Umowę
podpisano z firmą STRUCTO Inwestycje Sp. z o.o. na kwotę 159.408,00 zł.

Złożone wnioski i pozyskane środki:
l) W dniu 25. 10.2021 r. opublikowano listę projektów, które uzyskały dofinansowanie

w Programie Polski Ład. Spośród trzech inwestycji zgłoszonych przez gminę Wilkowice,
dofinansowanie uzyskał jeden z nich "Przebudowa drogi gminnej ul. Prostej w Wilkowicach"
kwota inwestycji 11.875. 000 zł.

2) W dniu 26. 10. 2021 Gmina Wilkowice otrzymała promesę na dofinansowanie w wysokości
100.000 zł z programu "Cyfrowa Gmina".

3) W dalszym ciągu nie opublikowano wyników Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na zadanie
" Przebudowa dróg gminnych Wiśniowej i Ornej w Bystrej - kwota inwestycji 1.424.764 zł.

KANALIZAOA:
Stopień zaawansowania rzeczowego na dzień 22. 10.2021F.:

Etap II: 95 % w zakresie budowy sieci wykonano: 36,8 km sieci kanalizacyjnej
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O ółem Pro"ekt: w konano:80 6 km do w konania ozostało l 4 km

Zaawansowanie finansowe Projektu (ogółem wydatki zafakturowane) to 85% - 70,6 min zł brutto.
Płatności dla etapu 2 od początku budowy wynoszą aktualnie: 35, 5 min zł - tj. ok 77%.

*:* Stan podłączeń do sieci kanalizacyjnej (wg danych AQUA S.A. na 21. 10. 2021):
W ramach całego Projektu podłączono do sieci kanalizacyjnej 881 budynków.
Aktualny efekt ekologiczny - zapisany jako "Liczba nowych użytkowników sieci kanalizacyjnej, którzy
przyłączyli się do sieci w wyniku realizacji Projektu: 2820 mieszkańców, czyli 51 % (wymagane zgodnie
z umową o dofinansowanie jest przyłączenie: 5482 użytkowników).

Mieszkańcy budynków położonych w zlewniach wykonywanych obecnie przepompowni ścieków
"Łubinowa" i "Huciska" muszą czekać na możliwość podłączenia do czasu uruchomienia pompowni.

<* Bieżąca realizacja zadań.
Główne prace budowlane w ramach Projektu prowadzone są w tej chwili w obrębie dwóch pompowni.
Zamontowane zostały zbiorniki rezerwowe na pompowni "Huciska" wraz z połączeniami
technologicznymi, aktualnie analogiczne prace wykonywane są na pompowni "Łubinowa". Prace mają
potrwać do połowy listopada, po czym nastąpi montaż urządzeń tłoczni.
Roboty budowlano-montażowe związane z budową kanalizacji w ramach projektu podstawowego są
praktycznie na ukończeniu, pozostało do wykonania przejście nad potokiem Zimnik, kilka odcinków
sięgaczy oraz połączenie kanalizacji w rejonie tłoczni PS-02 Łubinowa.

Kanalizac"a deszczowa

Zakończono montaż rurociągów DN600 - DnSOO. Do wykonania pozostał wylot brzegowy i zabudowa
separatora wraz z osadnikiem.

Zadania dodatkowe

Trwają prace budowlane przy budowie dodatkowych odcinków kanalizacyjnych - zadania dodatkowe
nr 13 i 14.
- zakończono budowę kanalizacji sanitarnej na ulicy Borsuczej w Wilkowicach do czasu oddania do
użytkowania całej zlewni PJO E-Huciska, nie ma możliwości podłączania budynków do kanalizacji.
- zakończono budowę kanalizacji w ul. Wyzwolenia w rejonie budynków 140 - 142 oraz w ul. Górskiej
w Wilkowicach po odbiorze robót i zgłoszeniu zakończeniu budowy do PINB, będzie istniała możliwość
podłączenia budynków do kanalizacji.

Budowa kanalizac'i sanitarne" w ulic Swo'skie' w Wilkowicach Zadanie 14
Zakres rzeczowy: 480 m kanalizacji. Wykonano już ok. 320 m, tj. 66 % zakresu rzeczowego. Termin
realizacji: 27. 12. 2021 r.

- w listopadzie planowane jest rozpoczęcie budowy kanalizacji w ulicy Malinowej i Kolejowej
w Wilkowicach (Zadanie 14)

- w miesiącach: grudzień - luty - wykonawca planuje budowę kanalizacji w ulicach: Kręta,
Karpacka w Bystrej, oraz Pszenna, Jesionowa w Wilkowicach (Zadanie 13).

Zadania dodatkowe oza Pro"ektem:

l. "Budowa bocznej sieci kanalizacji sanitarnej łączącej sieć główną z budynkami położonymi
na terenie Gminy Wilkowice w roku 2021-część l". - Wykonawca Firma Budowlana Wulkan - stan
zaawansowania podstawowego: 71% (wykonano 15 szt. sięgaczy z 21 szt. planowanych). W dniu
15. 10. 2021 r. został spisany aneks zwiększający zakres zadania o 145, 9 m. kanalizacji. Termin realizacji:
21. 12.2021 r.

2. "Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Bystrej przy ul. Beskidzkiej" - Wykonawca: P. P. U. H.
"TABUD" S.C. Zakres rzeczowy: 175 m sieci kanalizacji sanitarnej.
Planowany termin rozpoczęcia robót: l połowa listopada br. Termin realizacji: 23.01.2022.
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Na drogach, w których prowadzone były prace związane z budową kanalizacji wykonano nowe
nawierzchnie asfaltowe. W okresie miedzy sesjami wykonano warstwę ścieralną asfaltu na ulicach:
Szkolna, Modrzewiowa, Zawilców, Bławatków, Gościnna w Wilkowicach. Trwają końcowe prace
związane z wykonaniem poboczy.

.!. Uwagi i uwarunkowania:
Termin realizacji całego Projektu - wg Umowy o dof. : 31. 12. 2022 r. - niezagrożony.
Termin uzyskania Efektu ekologicznego - wg Umowy o dof. : 31.12.2023 r. - niezagrożony.

PLANOWANIE PRZESTRZENNE:
Informacja bez zmian w stosunku do poprzednich sesji.

Głos zabrał radny M. Goliszewski i zapytał w sprawie budowy przedszkola w Mesznej. Czy prace ruszą
w listopadzie br. Zapytał, jak Wójt to ocenia?. Na jakim etapie jest perspektywa rozpoczęcia prac przy
rozbudowie szkoły w Mesznej?.

Wójt, w sprawie budowy przedszkola odpowiedział, że firma miała już przekazany plac budowy.
Do jakichkolwiek prac jest potrzeby inspektor nadzoru. Sprzęt będzie zwożony w ciągu najbliższych dni.
Najważniejszą sprawą dotyczącą budowy przedszkola są uwarunkowania pogodowe. Jest tam na
szczęście wykonana kanalizacja deszczowa. Prace zostaną rozpoczęte w tym roku.
Jeżeli chodzi o budowę szkoły, to uzgodnienia zostały już zrobione, niektóre z nich się uprawomocniają.
Wykonawca deklarował rozpoczęcie prac jeszcze w tym roku. Sprzęty są zwożone, sieci mają powstać
jeszcze w tym roku, zgodnie z deklaracją wykonawcy
Wykonawcy obu zadań deklarują, że prace zostaną wykonane w terminach a w przypadku przedszkola
wykonawca deklaruje skrócenie czasu skrócenie terminu wykonania zadania z 21 miesięcy do
18 miesięcy.

6. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym.

(salę posiedzeń opuściła radna powiatowa J. J. Piechota)
. 5 października - Rada Sołecka w Bystrej,
. 12 października - inauguracja roku akademickiego UTW 2023/2022,
. 14 października - ceremonia wręczenia stypendiów za wybitne osiągnięcia w nauce, nagród za

osiągnięcia sportowe dla uzdolnionych uczniów pobierających naukę na terenie Gminy
Wilkowice,

. 22 października - zjazd Oddziału Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP
w Wilkowicach - wiceprzewodniczący

7. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych.
Przewodniczący Rady przedstawił informację o złożonych oświadczeniach majątkowych 14 radnych.
Na ręce Wójta również zostały złożone oświadczenia majątkowe.
Wszystkie oświadczenia złożone zostały w ustawowym terminie.
Informacja szczegółowa stanowi załącznik nr 3 a i 3b do protokofu.

Przewodniczący Rady przedstawił również informację od wojewody o oświadczeniu majątkowym Wójta
Gminy oraz Przewodniczącego Rady Gminy w których nie stwierdzono nieprawidłowości.
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8. Informacja Przewodniczącego Rady o pisemnych interpelacjach i zapytaniach radnych.
Przewodniczący Rady poinformował, że Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zapytanie nr 9 w sprawie
wycięcia jesionu na ul. Bliskiej zlokalizowanego w rejonie siłowni, które zostało złożone przez radną
M. Olma

9. Informacja Przewodniczących komisji na temat wniosków wypracowanych na komisjach.
Przewodniczący poszczególnych komisji przedstawili informację na temat wniosków wypracowanych na
komisjach:

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - przewodniczący komisji Krzysztof Krajewski poinformował, że
komisja w październiku nie spotykała się.

- Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych - wnioske odczytał zastępca Przewodniczącego
Komisji P. M. Stawinoga - Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych wnioskuje do Wójta Gminy
o zlecenie przygotowania analizy organizacji pracy szkół i przedszkoli na terenie Gminy, przez podmiot
zewnętrzny, oraz zabezpieczenie w budżecie kwoty 20 tyś. zł na ten cel.

- Komisja Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy - przewodnicząca komisji Alina Macher
poinformowała, że na ostatnim posiedzeniu komisja wnioksów nie sformułowała,

- Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska - przewodnicząca komisji Bożena Maślanka
poinformowała, że komisja na ostatnim posiedzeniu 22 października br. sformułowała jeden wniosek:
Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska popiera zakup ciągnika z pługiem odśnieżnym na
potrzeby Referatu Służb Technicznych oraz wnioskuje do Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy
o przeanalizowanie możliwości zabezpieczenie środków finansowych w obecnym budżecie na ten cel.

- Komisja Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy - przewodnicząca Katarzyna Seneta poinformowała, że
komisja w okresie międzysesyjnym spotykała się dwa razy i sformułowała: 13 października br. osiem
wniosków i 25 października br. l wniosek.

Wnioski z posiedzenia Komisja Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy w dniu 13 października 2021 roku

l. Komisja rekomenduje Radzie Gminy przyjęcie zaproponowanych stawek podatkowych od osób
fizycznych i prawnych na rok 2022.
2. Komisja wnioskuje o podniesienie stawek podatku od środków transportowych o 20 zł na rok
2022.
3. Komisja wnioskuje o utrzymanie na terenie Gminy Wilkowice metody naliczania opłaty za
gospodarowanie odpadami od zużytej wody.
4. Komisja wnioskuje o ustalenie stawki za odbiór odpadów komunalnych na terenie Gminy
Wilkowice w wysokości 9,50 od m3.

5. Komisja wnioskuje o ustalenie stawki za odbiór odpadów komunalnych na terenie Gminy
Wilkowice w przypadku gospodarstw rozliczających się od ilości osób, w wysokości 30 zł od osoby.
6. Komisja wnioskuje o ustalenie stawki za odbiór odpadów komunalnych w przypadku domków
letniskowych, w wysokości 190 zł.
7. Komisja wnioskuje o otrzymanie dotychczasowej częstotliwości odbioru odpadów komunalnych
poza wielkogabarytami, które komisja proponuje odbierać dwa razy w roku.
8. Komisja rekomenduje, aby w przypadku budynków wielololokalowych, jeżeli są możliwości
techniczne, to opłatę naliczać od zużycia wody dla poszczególnych lokali natomiast jeżeli w danym
budynku nie ma możliwości technicznych rozliczenia od zużycia wody to opłatę naliczać od liczby osób
zamieszkujących dany lokal.
Limity na odpady budowlane komisja proponuję pozostawić bez zmian. (1, 5 t).
Komisja wnioskuje o naliczanie opłaty za gospodarowanie odpadami według zużycia wody w domach
jednorodzinnych według wodomierza głównego.
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Wniosek Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy sformułowany na posiedzeniu 25 października
2021 r.
Komisja Budżetu Strategii i Rozwoju Gminy popiera wniosek Komisji Infrastruktury i Ochrony
Środowiska sformułowany podczas posiedzenia komisji 22 października 2021 r. i wnioskuje
o zabezpieczenie środków na zakup ciągnika z pługiem odśnieżnym na potrzeby Referatu Służb
Technicznych w tegorocznym budżecie.

- Komisja Rewizyjna - przewodnicząca komisji Elżbieta Lenda poinformowała, że komisja nie miała
posiedzenia w październiku br.

- Komisja Statutowa - przewodnicząca komisji M. Olma poinformowała, że komisja na ostatnim
posiedzeniu wnioksów nie sformułowała, a rekomendacje zostaną przedstawione w odpowiednim
punkcie porządku posiedzenia.

10. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) Nadania tytułu "Honorowy Obywatel Gminy Wilkowice".

Przewodniczący poinformował, że sprawa została zapoczątkowane przez pismo z 25 sierpnia br.
Przedstawił projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem w którym zawarty jest życiorysem kandydata
do nadania tytułu "Honorowy Obywatel Gminy Wilkowice"
Postać P. Kwaśnego jest nam bardzo dobrze znana poprzez Jego szeroką działalność na naszym
terenie.

Z wnioskiem o nadanie tytuły wystąpiła Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych.
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych A. Kufel przedstawił jednogłośną
rekomendację dla w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

Nadania tytułu "Honorowy Obywatel Gminy Wilkowice"

W niki tasowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (l)
Robert Kudzia

Uchwała otrzymała nr XXXV/321/2021.

Radny A. Kufel dodał również, że rozmawiał z rodziną Pana Kwaśnego, aby na nagrobku Pana
Kwaśnego zamieścić tabliczkę z napisem, że przyznano zmarłemu tytuł Honorowego Obywatela
Gminy Wilkowice.

b) Uchwalenia Statutu Gminy Wilkowice.

Przewodniczący Rady poinformował, że opracowanie statutu to jedna z najważniejszych rzeczy, która
działa się w ostatnim czasie w radzie gminy. Jego opracowanie pozwoliło na dostosowanie,
poukładanie pewnych kwestii, ustalenie pewnych procedur
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Następnie głos zabrała radna M. Olma przewodnicząca doraźnej Komisji Statutowej, która została
powołana w ubiegłym roku końcem września. Do prac przystąpiła w listopadzie ubiegłego roku. Prace
te trwały do października br. zakończyły się poprzedzonymi konsultacjami społecznymi w zakresie
poniekąd weryfikacją pracy komisji przez mieszkańców w okresie od 4 -18 października br.
Konsultacje nie przyniosły uwag ani spostrzeżeniem. Celem działania komisji było dostosowanie
obowiązującego statutu Gminy Wilkowice, statutów sołectw do aktualnie obowiązującego stanu
prawnego, zmieniającego się i zmienionego w chwili rozpoczęcia kadencji 2018-2023.

Podziękowała członkom komisji za zaangażowanie, poświęcony czas, wiedzę, kontakt z mieszkańcami
i sugestie z ich strony; P. Sekretarz, która czynnie włączyła się w prace Komisji Statutowej za każdą
obecność, cenną uwagę; pani M. Lempart za wsparcie swoją osobą i wiedzą w tym zakresie.
Podziękowała również wszystkim koleżankom i kolegom radnym, którzy pochylili się nad tekstem
projektu statutu Gminy Wilkowice i statutów sołectw. Dodała, że ma nadzieję, że dokument, który
zostanie przyjęty będzie służył obecnej kadencji jak i kolejnym kadencjom, jako dokument
uniwersalny umożliwiający prawidłowe funkcjonowanie gminy i poszczególnych sołectw.

Następnie przewodnicząca Komisji Statutowej przedstawiła wniosek komisji z 20 października br.
o jednogłośnym rekomendowaniu Radzie Gminy Wilkowice podjęcia uchwały w zakresie przyjęcia
statutu Gminy Wilkowice, po przeprowadzeniu konsultacji społecznych.
Komisja jednogłośnie rekomenduje również przyjęcie uchwały w zakresie statutów sołectw Bystra,
Meszna, Wilkowice.

Przewodniczący Rady M. Kwiatek stwierdził, że przyjęcie tego dokumentu, to nasze wytyczne do
dalszej pracy. Zobaczymy, jaka będzie ocena tego dokumentu przez wojewodę. Trochę jednak on się
zmienia. Zaapelował o pracę w oparciu o nowy statut.

Głosowano w s rawie: Uchwalenia Statutu Gminy Wilkowice.

W nikł losowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (l)
Robert Kudzia

Uchwała otrzymała nr XXXV/322/2021.

c) Uchwalenia Statutów Sołectw Bystra, Meszna, Wilkowice.

Przewodniczący Rady M. Kwiatek stwierdził, że nowy statut, to przewodnik dla sołectw.

Następnie przewodnicząca Komisji Statutowej M. Olma przedstawiła wniosek komisji
z 20 października br. o jednogłośnym rekomendowaniu Radzie Gminy Wilkowice podjęcia uchwały
dotyczącej przyjęcia statutu sołectw Bystra, Meszna, Wilkowice.

Głosowano w s rawie:

Uchwalenia Statutów Sołectw Bystra, Meszna, Wilkowice.
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W niki losowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna
Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (l)
Robert Kudzia

Uchwała otrzymała nr XXXV/323/2021.

Przewodniczący Rady nawiązał do uchwały Rady Gminy Wilkowice nr XXII/211/2020 r. w której
powołaliśmy doraźną Komisję Statutową. Zgodnie z zapisem par 2 tej uchwały działalność Komisji
Statutowej ulega zakończeniu z chwilą uchwalenia statutów, co przed chwilą się stało.
Podziękował członkom komisji i wszystkim zaangażowanym w pracę w przygotowanie projektów tych
aktów.

Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę w obradach.

Po wznowieniu obrad przez Przewodniczącego Rady obrady kontynuowano.
Do sesji (zdalnie) dołączył radny R. Kudzia - aktualna liczba radnych uczestniczących w sesji - 15.

d) Zmiany uchwały nr XV/144/2020 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 stycznia 2020 r. w sprawie
wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz terminu

i miejsca składania deklaracji praez właścicieli nieruchomości położonych w granicach
administracyjnych Gminy Wilkowice.

Przewodniczący przedstawił projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem. Do uchwały zostanie jeszcze
dołączony załącznik XLM, który nie ma wpływu merytorycznego na projekt uchwały.
W/w uchwała jak i kolejne trzy uchwały podejmowana jest w związku ze zmianami wynikającymi ze
zmiany przepisów ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach.

Rekomendację (przyjętą przy jednym głosie wstrzymującym się) dla podjęcia w/w uchwały jak
i pozostałych uchwał dotyczących gospodarki odpadami przedstawiła przewodnicząca komisji
Infrastruktury i Ochrony Środowiska B. Maślanka.

Rekomendację (jednogłośną) przedstawiła również przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy K. Seneta.

Głosowano w s rawie:

Zmiany uchwały nr XV/144/2020 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 stycznia 2020 r w sprawie wzoru
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz terminu i miejsca
składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach administracyjnych
Gminy Wilkowice.

W niki losowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za(15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
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Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
Uchwała otrzymała nr XXXV/324/2021.

e) Ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi odbieranymi
z terenu nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości

wykorzystywanych na cele rekreacyjna -wypoczynkowe.

Przewodniczący przedstawił projekt w/w uchwały - zaproponowana w projekcie uchwały stawka to
191 zł. Pierwotnie we wniosku Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy zaproponowana została
stawka 190 zł. Niemniej jednak na kolejnym posiedzeniu tej komisji przy opiniowaniu w/w uchwały
rekomendowano stawkę 191 zł.

Następnie Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła jednogłośną
rekomendację do pojęcia w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

Ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi odbieranymi
z terenu nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości
wykorzystywanych na cele rekreacyjna - wypoczynkowe.

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
Uchwała otrzymała nr XXXV/325/2021

f) Zmiany uchwały nr XVII/167/2020 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy

Wilkowice.

Przewodniczący przedstawił projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem.
Rada Gminy dysponuje również niezbędną opinią Sanepidu dla projektu w/w uchwały. Opinia jest
pozytywna.

Następnie Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła jednogłośną
rekomendację do pojęcia w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

Zmiany uchwały nr XVII/167/2020 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Wilkowice.

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O
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W niki imienne:

Za(15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
Uchwała otrzymała nr XXXV/326/2021.

g) Zmiany uchwały nr Xlll/112/2019 Rady Gminy Wilkowice z dnia 27 listopada 2019 r. w sprawie
wyboru metod oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie

Gminy Wilkowice oraz zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym.

Przewodniczący Rady przedstawił projekt w/w uchwały. W uchwale zaproponowano stawkę 9. 50 zł
od m3 zużytej wody a w przypadku metody od osoby - 30 zł za osobę.
Przedstawił również uzasadnienie do w/w uchwały.

Głos zabrał radny M. Stawinoga. Poinformował, że na posiedzeniu komisji budżetowej złożył wniosek
aby w par. l ust. 2 w/w uchwały stawkę zmniejszyć do kwoty 9 zł za m3 zużytej wody. Różnica
pomiędzy stawkami nie jest aż tak znacząca. Pozostałe kwoty proponuje pozostawić bez zmian.

M. Kwiatek przy stawce 9. 50 zł za m3 zużytej wody do systemu będziemy musieli dopłacić 507. 711, 77
zł. Jeżeli obniżymy do 9 zł za m3 zużytej wody będzie to kwota 626.852,58 zł.

Głos zabrał Wójt, który stwierdził, że za śmieci będziemy ponosili coraz to większe opłaty. Na opłatę
śmieciową składają się dwie rzeczy: opłata za zagospodarowanie i wywóz oraz za unieszkodliwianie.
Możemy ustalić wysokość opłaty na poziomie jednego zł tylko wtedy, będziemy musieli zmniejszyć
środki zaplanowane na inwestycje (drogi, chodniki, place zabaw i inne).
Dodał, że ten wniosek jest populistyczny. Z obliczeń wynika, że aby system się finansował
potrzebowalibyśmy stawki 10, 50 zł od kubika. W toku prac zdecydowaliśmy, że do odpadów
będziemy dopłacać. Stawka 9, 50 zł to wspólnie wypracowany kompromis. Za jakiś czas stawkę znowu
będzie trzeba podnieść. Skoro kompromis został wypracowany zaapelował, aby głosować za stawką
9,50 zł za m3 zużytej wody.
Przewodniczący M. Kwiatek dodał, że dodatkowo w/w zmiana będzie dotyczyła też stawki
podwyższonej za odbiór odpadów niesegregowanych.

Po ustaleniu ostatecznego brzmienia wniosku radnego M. Stawinogi Przewodniczący Rady poddał
pod głosowanie następujący wniosek:

Głosowano wniosek w s rawie:

Wniosek radnego M. Stawinogi, aby w projekcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr Xlll/112/2019
Rady Gminy Wilkowice z dnia 27 listopada 2019 r. w sprawie wyboru metod oraz ustalenia stawki
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Wilkowice oraz zwolnienia
z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych
budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady
komunalne w kompostowniku przydomowym, w par. l pkt l zmniejszyć stawkę z 9,50 za m3 zużytej
wody do kwoty 9,00 zł za m3 zużytej wody.

W niki losowania

Za: 3, Przeciwko: 9, Wstrzymuję się: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O
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W niki imienne:

Za (3)
Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Marcin Stawinoga
Przeciwko (9)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia, Marcin Kwiatek, Alina Macher,
Bożena Maślanka, Katarzyna Seneta, Piotr Wałeczek
Wstrzymuję się (3)
Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Małgorzata Olma

Wniosek nie uzyskał wymaganej większości wniosków, dlatego został odrzucony.

Wójt podziękował radnym za odrzucenie tego wniosku, to jest przejaw odpowiedzialności.

M. Goliszewski zaapelował do Wójta, aby wstrzymał się podczas sesji od komentowania głosowań
radnych. To nie czas, miejsce i osoba do tego upoważniona, która ocenia czy ktoś jest dojrzały,
odpowiedzialny czy też nie.

Wójt stwierdził, że jego zdaniem powinien takie rzeczy zgłaszać, dlatego podziękował radnym za
głosowanie i odrzucenie wniosku.

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy K. Seneta poinformował, że podczas
wniosku o rekomendowanie w/w uchwały komisja budżetu nie była jednomyślna, bo za
rekomendacją tej uchwały głosowało 5 radnych a 4 wstrzymało się od głosu.

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały
nr Xlll/112/2019 Rady Gminy Wilkowice z dnia 27 listopada 2019 r. w sprawie wyboru metod oraz
ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Wilkowice oraz
zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości
zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące
odpady komunalne w kompostowniku przydomowym.

Głosowano w s rawie:

Zmiany uchwały nr Xlll/112/2019 Rady Gminy Wilkowice z dnia 27 listopada 2019 r. w sprawie
wyboru metod oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie
Gminy Wilkowice oraz zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących
bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym.

W niki tasowania

Za: 9, Przeciwko: l. Wstrzymuję się: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (9)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia, Marcin Kwiatek, Alina Macher,
Bożena Maślanka, Katarzyna Seneta, Piotr Wałeczek
Przeciwko (l)
Mirosław Goliszewski
Wstrzymuję się (5)
Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Małgorzata Olma, Marcin Stawinoga
Uchwała otrzymała nr XXXV/327/2021.
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h) Określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, budynków, budowli i gruntów oraz
zwolnień na rok podatkowy 2022.

Przewodniczący Rady przedstawił projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem.

Jednogłośną rekomendację do podjęcia w/w uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu,
Strategii i Rozwoju Gminy K. Seneta oraz przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska
B. Maślanka.

Głosowano w s rawie:

Określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, budynków, budowli i gruntów oraz
zwolnień na rok podatkowy 2022.

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za (15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
Uchwała otrzymała nr XXXV/328/2021.

i) Podatku od środków transportowych na rok 2022.

Przewodniczący przedstawił projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem.
Uzupełniono zapis w uzasadnieniu w/w uchwały informację na temat opublikowania w Monitorze
Polskim stawek minimalnych.

Rekomendację do podjęcia w/w uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy K. Seneta informując, że jedna osoba wstrzymała się od głosu.
Jednogłośną rekomendację przedstawiła również przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Ochrony
Środowiska B. Maślanka.

Głosowano w s rawie:

Podatku od środków transportowych na rok 2022.

W niki tasowania

Za: 15, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

W niki imienne:

Za(15)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
Uchwała otrzymała nr XXXV/329/2021.

Radna M. Olma zgłosiła, że nie będzie już brała udziału w posiedzeniu Rady. Wobec powyższego
w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych.
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j) Wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Wilkowice
a Gminą Bielsko - Biała dotyczącego powierzenia Gminie Bielsko - Biała realizacji zadania

publicznego - prowadzenia i zapewnienia miejsc w mieszkaniu chronionym.

Projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady.

Jednogłośną rekomendację do podjęcia uchwały przedstawił przewodniczący Komisji Oświaty,
Kultury i Spraw Społecznych A. Kufel.

Głosowano w s rawie:

Wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Wilkowice a Gminą
Bielsko - Biała dotyczącego powierzenia Gminie Bielsko - Biała realizacji zadania publicznego -
prowadzenia i zapewnienia miejsc w mieszkaniu chronionym.

W niki tasowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Katarzyna Seneta,
Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (l)
Małgorzata Olma
Uchwała otrzymała nr XXXV/330/2021.

k) Programu współpracy Gminy Wilkowice w 2022 roku z organizacjami pozarządowymi oraz
podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności

pożytku publicznego i o wolontariacie.

Przewodniczący przedstawił projekt w/w uchwały. Poinformował, że program był konsultowany
z organizacjami społecznymi. Żadne uwagi nie zostały zgłoszone.

Rekomendację do podjęcia uchwały przedstawił przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Spraw
Społecznych A. Kufel oraz przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy
A. Macher. Rekomendacje obu komisji były jednogłośne.

Głosowano w s rawie:

Programu współpracy Gminy Wilkowice w 2022 roku z organizacjami pozarządowymi oraz
podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku
publicznego i o wolontariacie.

W niki tasowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Katarzyna Seneta,
Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (l)
Małgorzata Olma
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Uchwała otrzymała nr XXXV/331/2021.

l) Zatwierdzenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy
Wilkowice.

Przewodniczący przedstawił historię tego dokumentu. Przypomniał, że w sierpniu br. Rada Gminy
Wilkowice podejmowała uchwałę w sprawie przyjęcia projektu "Regulaminu dostarczania wody
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wilkowice. Dokument przekazano do Wód Polskich.
Celem zaopiniowania. "Wody Polskie" przekazały uwagi do projektu regulaminu, które następnie
przestano do AQUA S.A. AQUA S.A. poprawiła projekt regulaminu uwzględniając uwagi "Wód
Polskich" i przekazała radzie do uchwalenia.

Następnie Przewodniczący przedstawił projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem.

Jednogłośną rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Infrastruktury
i Ochrony Środowiska.

Głosowano w s rawie:

Zatwierdzenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Wilkowice.

W niki tasowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Katarzyna Seneta,
Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (l)
Małgorzata O l m a
Uchwała otrzymała nr XXXV/332/2021.

m) Nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej przebiegającej po działkach o nr 5528/2, 3531/7,
5526/1, 5526/3, 5496/1, 5528/4 w miejscowości Wilkowice (obręb ewidencyjny: Wilkowice,

jednostka ewidencyjna: Wilkowice).

Przewodniczący Rady przedstawił projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem. Poinformował, że
proponowana nazwa ulicy (Planetarna) zyskała pozytywną opinię Rady Sołeckiej w Wilkowicach.

Jednogłośną rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Infrastruktury
i Ochrony Środowiska B. Maślanka.

Głosowano w s rawie:

Nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej przebiegającej po działkach o nr 5528/2, 3531/7, 5526/1,
5526/3, 5496/1, 5528/4 w miejscowości Wilkowice (obręb ewidencyjny: Wilkowice, jednostka
ewidencyjna: Wilkowice).

W niki tasowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)

str. 15



Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Katarzyna Seneta,
Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (l)
Małgorzata Olma
Uchwała otrzymała nr XXXV/333/2021.

n) Nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej w miejscowości Meszna (obręb ewidencyjny: Meszna,
jednostka ewidencyjna: Wilkowice).

Przewodniczący Rady przedstawił projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem. Proponowana nazwa
ulicy-Niezapominajek.
Błąd literowy w nazwie sołectwa Meszna, w uzasadnieniu, zostanie poprawiony.

Jednogłośną rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Infrastruktury
i Ochrony Środowiska B. Maślanka.

Głosowano w s rawie:

Nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej w miejscowości Meszna (obręb ewidencyjny: Meszna,
jednostka ewidencyjna: Wilkowice).

W niki losowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Katarzyna Seneta,
Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (l)
Małgorzata Olma
Uchwała otrzymała nrXXXV/334/2021.

Przewodniczący ogłosił dziesięciominutową przerwę w obradach.

Po zakończeniu przerwy Przewodniczący Rady wznowił obrady.

o) Zmiany uchwały nr Xll/89/2011 Rady Gminy Wilkowice z dnia 27 października 2011 r. w sprawie
określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków korzystania z przystanków

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Wilkowice.

Przewodniczący przedstawił projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem.
Podjęcie uchwały jest związane z utworzeniem nowych przystanków na strefie przemysłowej.

Jednogłośną rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Infrastruktury
i Ochrony Środowiska B. Maślanka.

Głosowano w s rawie:

Zmiany uchwały nr Xll/89/2011 Rady Gminy Wilkowice z dnia 27 października 2011 r. w sprawie
określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków korzystania z przystanków
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Wilkowice.

str. 16



W niki losowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Katarzyna Seneta,
Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (l)
Małgorzata Olma
Uchwała otrzymała nr XXXV/335/2021.

p) Przekazania wniosku według właściwości.

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawa dotyczy pisma, które wpłynęło 30 września 2021 r.
a dotyczyło naprawy drogi gminnej ul. Halnej w Bystrej.
Następnie zapoznał radnych ze stanowiskiem radcy prawnego w sprawie zgodnie z którym pismo
należy potraktować, jako wniosek skierowany do Wójta Gminy Wilkowice.
Przedstawił również projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem.

Jednogłośną rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Infrastruktury
i Ochrony Środowiska B. Maślanka.

Głosowano w s rawie:

Przekazania wniosku według właściwości.

W niki tasowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Katarzyna Seneta,
Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (l)
Małgorzata Olma
Uchwała otrzymała nr XXXV/336/2021.

r) Przejęcia przez Gminę Wilkowice od Województwa Śląskiego zadania publicznego.

Przewodniczący Rady przedstawił projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem.
Uchwała, to odpowiedź na wniosek mieszkańców z roku 2017, kiedy to gmina rozpoczęła starania
o budowę chodnika i ścieżki rowerowej od granicy z miastem Bielsko - Biała do granicy z Gminą
Buczkowicami. W 2019 r. starania te kontynuowano.

Uzasadnienie do uchwały uzupełniono po komisji budżetowej o informację na temat aktualnej
wyceny i podziału środków w kolejnych latach na realizację zadania.

Wójt przypomniał, że pierwsze zmianki o budowie chodnika wzdłuż ul. Żywieckiej pochodzą
z końcówki lat 90-tych. Zadanie jest długo oczekiwane.
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Jednogłośną rekomendacja do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu,
Strategii i Rozwoju Gminy K. Seneta.
Przypomniała również, że temat budowy chodnika wzdłuż ul. Żywieckiej był wielokrotnie
podejmowany na zebraniach wiejskich w Wilkowicach.
Ruch na tej drodze się zmniejszył, ale to nie znaczy, że jest tam bezpiecznie.

Głosowano w s rawie:

Przejęcia przez Gminę Wilkowice od Województwa Śląskiego zadania publicznego.

W niki tasowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Katarzyna Seneta,
Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (l)
Małgorzata Olma
Uchwała otrzymała nr XXXV/337/2021.

s) Udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Gminy Wilkowice dla
Województwa Śląskiego.

Projekt w/w uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Rady. Zwrócił się z prośbą
o zmianę daty ujętej na projekcie uchwały z września na 27 października br.

Rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy K. Seneta.

Głosowano w s rawie:

Udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Gminy Wilkowice dla
Województwa Śląskiego.

W niki tasowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia,
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Katarzyna Seneta,
Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (l)
Małgorzata Olma

Uchwała otrzymała nr XXXV/338/2021.

str. 18



t) Pomocy finansowej dla Komendy Wojewódzkiej Policji w Katowicach na pokrycie wydatków
bieżących.

Projekt w/w uchwały przedstawił Przewodniczący Rady. Środki niezbędne do udzielenia pomocy rada
zagwarantowała we wcześniejszej uchwale w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy
Wilkowice na 2021 r.

Rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy K. Seneta (4 radnych za, 4 wstrzymało się, l przeciwko).
Uchwała otrzymała nr XXXV/339/2021.

Głosowano w s rawie:

Pomocy finansowej dla Komendy Wojewódzkiej Policji w Katowicach na pokrycie wydatków
bieżących.

W niki losowania

Za: 7, Przeciwko: 3, Wstrzymuję się: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (7)
Krzysztof Krajewski, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Katarzyna
Seneta, Piotr Wałeczek
Przeciwko (3)
Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Marcin Stawinoga
Wstrzymuję się (4)
Adam Bysko, Dariusz Kanik, Robert Kudzia, Antoni Kufel
NIEOBECNI (l)
Małgorzata Olma
Uchwała otrzymała nr XXXV/339/2021.

u) Wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2021 rok.

Projekt w/w uchwały przedstawiła P. Skarbnik.
Dochody budżetu zwiększamy o 196. 577, 00 zł w tym dochody bieżące zwiększamy

o 157. 086,00 zł a dochody majątkowe zwiększamy o 39.491, 00 zł. Następne szczegółowo omówiła
zakres zmian.

Wydatki budżetu gminy zwiększamy o 196. 577, 00 zł w tym wydatki bieżące zwiększamy
o 433. 227, 00 zł a wydatki majątkowe zmniejszamy o 236. 650,00 zł. Następne szczegółowo omówiła
zakres zmian.

W/w zmiany mają odzwierciedlenie w poszczególnych załącznikach.
Po podjęciu w/w uchwały plan dochodów wyniesie 84. 320. 815, 33 zł, plan wydatków

102.810.815,33 zł, planowany deficyt pozostaje bez zmian -18.490.000,00 zł.

Przewodniczący Rady stwierdziła, że generalnie w stosunku do zaproponowanych zmian nie można
mieć zastrzeżeń. Zasygnalizował, że środki ze sprzedaży ratraka wracają do GOSiR-u. Jest to kwota
35.000 zł. Dodał, że ma uwagi, do propozycji przeznaczenie tych środków. Stwierdził, że mamy
zaplanowanych mnóstwo inwestycji i zastanawia się nad zasadnością podejmowania tematu
dotyczącego kompleksu budowy boisk (projekt).
Zwrócił się z prośbą do radnych, aby zastanowić się nad kwestią pewnego realnego spojrzenia, na to
co mamy i co chcemy zrobić.
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Stwierdził, że jego zdaniem rada została pominięta w tej decyzji, a przecież to jest ogromne
obciążenie finansowe. Zastanawia się na ile jest realne podejmowanie obecnie takich obciążeń
finansowych.
Stworzenie centrum rekreacyjna - wypoczynkowego na które składają się boiska do różnego typu
rozgrywek wygląda świetnie. Jeżeli nie mielibyśmy kanalizacji i szeregu innych zobowiązań to
realizujmy budowę kompleksu boisk.
Zapytał, czy rada wypowiedziała się w sprawie budowy takiego super - centrum w kontekście sytuacji
w jakiej się znajdujemy?. Wybudowanie czegoś to jedno a utrzymanie to drugie. Opłata za gaz
wzrasta o 300%, za energię 80%.
To są potrzebne rzeczy, ale musimy sobie odpowiedzieć na pytanie w którym jesteśmy miejscu i na co
możemy sobie pozwolić. Porywając się na takie duże inwestycje i projekty musimy mieć świadomość
z czym to się wiąże

Głos zabrała radna K. Seneta, która stwierdziła, że zgadza się z wypowiedzią Przewodniczącego Rady.
Stwierdziła, że byłoby fantastycznie gdybyśmy to mieli w gminie. Zabrakło jednak dyskusji na ten
temat. Może nie wszyscy radni słyszą, jakie tak naprawdę to są ostateczne koszty samej inwestycji.
Wybudowanie to jedno, a koszty bieżące utrzymania tego kompleksu, to drugie.
Przypomniała, że możemy mieć problem z wydatkami bieżącymi, to usłyszeliśmy na ostatniej komisji
budżetowej.
Może pozyskamy środki na realizacje tego zadania, ale bieżące utrzymanie obiektu będzie po naszej
stronie. Tego typu obiektów nam przybywa nie tylko sportowych.
Wpływy z podatku nie są na takim poziomie jakiego byśmy oczekiwali, dlatego może jest to dobry
moment, aby zastanowić się nad tym, czy to jest dobry moment na taką inwestycję? Dodała, że
zabrakło informacji w temacie skierowanej do całej rady.
Ma poczucie, że uciekają nam nowe rzeczy. Nie są planowane w projekcie budżetu na 2022 r., bo nie
ma na to środków. Zaproponowała, aby się nad tym zastanowić, porozmawiać. Projekt jest
fantastyczny i temu nikt nie zaprzecza. Jest wiele ważniejszych inwestycji na tę chwilę. Sam pomysł
jest fantastyczny, świetna rzecz dla gminy, tylko czy nas na to stać?
Dodała, że chce rzetelnej informacje ile tak naprawdę nas to będzie kosztowało.
Kiedy i jakie są etapy realizacji tego zadania. Tego zabrakło.

Wójt stwierdził, że podziela obawy jeżeli chodzi o wydatki bieżące. Nie zna tego projektu budowy
kompleksu boisk i zagospodarowania tego terenu na wyrywki. Niemniej jednaj dodał, że czasami
brakuje nam projektów a pojawiają się możliwości dofinansowania. Jeżeli wykonamy ten projekt to
i tak rada będzie decydowała, czy po środki na jego realizację będziemy sięgali.
Wiedząc, że jesteśmy na początku tej drogi nie bałby się tego zadania zrealizować. Potem każdy
dalszy krok będziemy musieli analizować. Jeżeli nie zrobimy pierwszego kroku, to nigdy nie zrobimy
następnego.
Wójt zasugerował, aby ten projekt wykonać a potem decydować, co robić dalej.
Poinformował, że już teraz musimy decydować, jakie projekty zgłaszać do Polskiego Ładu.

M. Stawinoga stwierdził, że mówimy o kwocie 35. 000 zł, która została pozyskana ze sprzedaży
ratraka. Dyrektor GOSiR-u był na posiedzeniu Komisji Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy
oraz Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy i przedstawiał co, kiedy i za ile będzie realizowane,
w jakich etapach.
Możemy się boksować, co jest ważniejsze. Możemy się zastanawiać czy budować boiska, czy
bibliotekę.
Ta kwota to tylko wstęp do tego, co może, a nie musi być realizowane. Jeżeli nie będziemy mieli
projektu nie zrobimy nic. Podkreślił, że łącznie wydaliśmy więcej na dotację dla Policję niż na w/w
projekt.

Przewodniczący Rady zapytał, jaki jest koszt tego projektu o którym mówimy?
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P. Skarbnik odpowiedziała, że 95.000 zł.

Głos zabrała przewodnicząca Komisji Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy radna A. Macher,
która stwierdziła, że z szacunku do funkcji przewodniczącego rady gminy i przewodniczącej komisji
budżetu nie użyje dosadnych sformułowań i argumentów. Stwierdziła, że podważono zasadność
pracy zespołowej komisji sportu i wypracowanych wniosków. Komisja prawie dwa lata wnioskowała,
aby rozpatrzyć etapowo rozbudowę kompleksu rekreacyjna - sportowego "Do Lasku". Nikt z organu
wykonawczego nie informował, że ta inwestycja będzie miała drastyczne konsekwencje budżetowe.
Byliśmy przekonani, że będziemy walczyć i w miarę możliwości finansowych będziemy się starali
o budowę kompleksu.

Zgadza się, że informacji w sprawie jest za mało. Może dyrektor GOSiR-u powinien przekazać
szczegółowe dane w tym zakresie. Nie będziemy mogli występować o środki jeżeli nie będzie gotowej
dokumentacji. Komisja pracuje nad tym tematem ponad rok. Teraz się dowiaduje, że to wszystko nie
ma sensu. Dodała, że jest jej bardzo przykro, podobnie członkom komisji spotu.

Wójt stwierdził, że tutaj chodzi o wątpliwości przy realizacji naszych inwestycji. Jest obawa o budżet
w kontekście tego, co się dzieje przy obecnym wzroście cen.
Dodał, że wiele rzeczy było niemożliwych a udało sieje zrealizować.
Musimy o tym dużo mówić i ważyć to, co będzie realizowane w kontekście rosnących wydatków.
Trzeba działać lokalnie a myśleć globalnie.
Czujemy obawę i zagrożenia, ale nikt nie mówi, że to jest projekt nie do zrealizowania.

M. Kwiatek zapewnił, że nie kwestionuje pracy Komisji Sportu, Turystyki, Zdrowia i Promocji Gminy
i ma do niej szacunek. Zapytał, tylko czy to jest dobry czas na realizację tego zadania patrząc na to, co
się dzieje?

D. Kanik poinformował, że projekt jest podzielony na poszczególne etapy w zależności od tego, jakie
bąóą dofinansowania. Projekty na sport z Ministerstw Sportu są ogłaszane na bardzo krótki czas.
Teraz możemy pozyskać 50% dofinansowania na remont boiska, na to są teraz środki. Bez projektu
nie zrobimy nic.

M. Goliszewski stwierdził, że jest zaskoczony tymi wypowiedziami. Dzisiaj mamy zastrzeżenia do tej
inwestycji, a za chwilę będziemy mieli wątpliwości do budowy szkoły, przedszkola w Mesznej
i remontu dróg. Najlepiej więc nie róbmy nic, bo narażamy się na koszty utrzymania.

K. Seneta zapewniła, że praca komisji, radnych i dyrektora GOSiR-u jest doceniana. To, co dyrektor
GOSiR-u przedstawiał na komisji kilka miesięcy temu wygląda już trochę inaczej w kontekście
informacji z ostatniej komisji. Ceny w sklepach zmieniają się z tygodnia na tydzień. Nikt nie mówi, że
nie chcemy tego projektu. Niech projekt jest. Dodała, że nie został przedstawiony harmonogram
czasowy realizacji inwestycji. Radni nie dostali odpowiednich informacji (pokazany był projekt +
ogólna kwota realizacji zadania). Może na komisji sportu było to szerzej omawiane. Kwota projektu
na pewno nie jest aktualna, bo ceny się zmieniają.

D. Kanik stwierdził, że etapowość tego zadania jest zależna od tego, jaki będzie projekt i na co będą
środki z możliwością dofinansowania.

M. Kwiatek stwierdził niech projekt powstanie. Musimy jednak decydować i ustalać priorytety.

Rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy K. Seneta (6 radnych za, 2 wstrzymało się od głosu).
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Głosowano w s rawie:

Wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2021 rok.

W niki losowania

Za: 11, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (11)
Adam Bysko, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina
Macher, Bożena Maślanka, Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
Wstrzymuję się (3)
Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Robert Kudzia
NIEOBECNI (l)
Małgorzata O l m a
Uchwała otrzymała nr XXXV/340/2021.

w) Wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice na lata 2021 -
2032.

P. Skarbnik przedstawiła projekt w/w uchwały omawiając szczegółowo zakres proponowanych zmian.
Jeśli chodzi o zmiany w wieloletniej prognozy finansowej to dostosowano wysokości wydatków do
kwot zawartych w wykazie przedsięwzięć. Dokonano zmiany na przedsięwzięciach, jak również
dostosowano wysokość dochodów i wydatków do kwot zawartych w zmianach w budżecie.
l w związku z przejęciem od województwa realizacji zadania pod nazwą "Rozbudowa drogi
wojewódzkiej, polegających na budowie chodnika wzdłuż drogi wojewódzkiej ul. Żywieckiej'
konieczne będzie ograniczenie wydatków bieżących w roku 2024, jak również zaciągnięcie przez
gminę kredytu na realizację tej inwestycji. Konsekwencją tego będzie zwiększenie rozchodów w
latach 2025-2032 jak również wzrost kwoty długu w tych latach. Wprowadzenie tych 2. 745. 000,00 zł
w roku 2024 pociąga za sobą takie konsekwencje.

Rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy K. Seneta (6 radnych za, 2 wstrzymało się od głosu).

Głosowano w s rawie:

Wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice na lata 2021 -2032.

W niki łosowania

Za: 12, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za(12)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Marcin
Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr
Wałeczek

Wstrzymuję się (2)
Robert Kudzia, Antoni Kufel
NIEOBECNI (l)
Małgorzata Olma
Uchwała otrzymała nr XXXV/341/2021.
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11. Przyjęcie protokołu z sesji XXXII/2021, XXXIII/2021.

Głosowano wniosek w s rawie: przyjęcia protokołu z sesji XXXI 1/2021.

W niki łosowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (13)
Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia, Antoni Kufel,
Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Katarzyna Seneta, Marcin
Stawinoga, Piotr Wałeczek
Wstrzymuję się (l)
Adam Bysko
NIEOBECNI (l)
Małgorzata Olma

Głosowano wniosek w s rawie: przyjęcia protokołu z sesji XXXIII/2021.

W niki losowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia.
Antoni Kufel, Marcin Kwiatek, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Katarzyna Seneta,
Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek
NIEOBECNI (l)
Małgorzata Olma

12. Wolne wnioski, komunikaty.
Przewodniczący Rady poinformował o wpłynięciu:
-petycji z 13 października br. w sprawie przebudowy Parku Wolności z podpisami prawie 100 osób.
zlokalizowanego przy Urzędzie Gminy w Wilkowicach. W nawiązaniu do w/w petycji 20 października
br. wpłynęło pismo ze stowarzyszenia - Pracownia na rzecz wszystkich istot z prośbą o ochronę tego
parku,

25 października br. wpłynęła kolejna petycji (53 podpisy) w której mieszkańcy Gminy Wilkowice
informują, że wycofują swoje podpisy złożone pod petycją z 13 października br., gdyż przy zbieraniu
podpisów zostali wprowadzeni w błąd

P. Sekretarz poinformowała, że w/w petycja będzie rozpatrywana, jako petycja wielokrotna.
Przyjmujemy kolejne zgłoszenia i dopiero potem zostaną one rozpatrzone.

M. Kwiatek zaapelował do mieszkańców, aby zwracać uwagę na to, co się podpisuje, aby nie było
problemów i komplikacji,

- maiła z 21 października 2021 r. Ogólnopolskiego Stowarzyszenia "Kominki i Piece", w sprawie
uchwał antysmogowych wraz z petycją skierowaną do Wojewody Małopolskiego oraz maił
z. 5 paździemil<a 2021 r- w sprawie udziału w konsultacjach społecznych projektu uchwały Sejmiku
Województwa Mazowieckiego zmieniającej obowiązującą "uchwałę antysmogową - skierowano na
Komisję Infrastruktury i Ochrony Środowiska.
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- pisma od mieszkanki Wilkowic zawierającego zażalenie do uchwały w sprawie przyznawania
stypendiów. Do adresatki pisma zostanie skierowane pismo o doprecyzowanie charakteru złożonego
pisma. Trudno jednoznacznie określić, czy pismo traktować jako zażalenie, czy jako wniosek
o przeanalizowanie dotychczasowych zasad przyznawania stypendiów i nagród.

- pisma od Wójta Gminy Wilkowice w sprawie warsztatów dotyczących opracowania harmonogramu
prac nad Strategię Rozwoju Gminy. Wójt zwraca się z prośbą, aby członkowie rady włączyli się
w prace nad tym dokumentem i wytypowali swoich przedstawicieli w terminie do 2 listopada br.

Przewodniczący Rady w imieniu Wójta zaprosił na gminne obchody Święta Odzyskania Niepodległości
11 listopada. Przedstawił harmonogram uroczystości.
Poinformował również, że w najbliższy weekend w Gminnym Ośrodku Sportu i Rekreacji
w Wilkowicach odbędą się mistrzostwa w akrobatyce.

13. Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XXXV sesję Rady Gminy
Wilkowice.

Przewodniczący
Rady Gminy Wilkowice

tl^^^^^^^
Przygotował(a):

Uoj* o^e/
Przygotowano przy pomocy programu eSesja. pl

Szczegółowy przebieg Sesji, w tym treść wystąpień radnych zarejestrowany został na nośniku
elektronicznym i jest opublikowany na stronie www.wilkowice.pl, w zakładce "Gmina - Transmisje
z posiedzeń Rady Gminy" oraz na BIP-ie w zakładce "Rada Gminy - Transmisje z posiedzeń Rady
Gminy" i stanowi załącznik do protokołu z 27 października 2021 r.

Do M//W protokołu załączone sq również wszystkie uchwały, opinie i stanowiska wynikające
z porządku obrad.
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